上海国家会计学院研究生学位论文学术不端行为检测申请表
（外国留学生）
SNAI Application Form for Examination of Master Thesis Academic Misconducts

(International Students)
	姓 名

Name
	
	性 别

Gender
	
	入学时间

Date of Enrolment
	

	学 号

Student ID
	
	专 业

Major
	
	导 师

Advisor
	

	学位论文题目

Thesis Title
	

	本人郑重声明：所呈交的学位论文，是本人在导师的指导下，独立进行研究工作所取得的成果。除文中已经注明引用的内容外，本论文不含任何其他个人或集体已经发表或撰写过的作品成果。对本人的研究做出重要贡献的个人和集体，均已在文中以明确方式标明。本人完全意识到本声明的法律结果由本人承担。

I hereby confirm that the accompanying thesis submitted for a master’s degree is the result of my independent research work under the guidance of my advisor. The thesis does not include any work written or published by other individuals or groups except where appropriately referenced. All individuals and groups that have contributed to the research of this thesis are acknowledged explicitly in the paper. I am fully aware of the legal consequences of this statement, which is to be borne by myself.

                                   申请人（签字）：

                                         Applicant (signature) ________________

                                                      年   月   日

                                      _______(day) _____(month) _____(year)

                                                         

	导师对该硕士研究生申请学术不端行为检测的意见:

Advisor’s opinion on examination of the student’s academic misconducts:
 导师（签字）： 

Advisor (signature) ________________           

                                                                 年   月   日

______(day) _____(month) _____(year)



	留学生办公室意见：

Opinion of the International Student Office:
                                                留学生办公室（盖章）

International Student Office (seal)
                                                                年   月   日

______(day) _____(month) _____(year)

                 

	学术不端行为检测结果：

Result of academic misconduct examination:
重合字数比例占论文总字数百分比：

Percentage of overlapping words to the total of the thesis:



